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Sommqnträde
Plots och lid

Ledomöter

Tjönsigöronde ersöttore

Ersötlore

övrigo

Protokoll
Vönorlskommitl6n

2022-rr-10

Vänortskommittön
Varvet vån 5, kl.17:00-18:00

Elving Andersson (C), Ordforande
Rolf Jonsson (L)
Christina Nilsson (KD), 1:e vice ordforande
Louise Åsenfors (S)
Jaana Järvitalo (V)
Vivian Fräknefiord (MP)
John Alexandersson (SD)

Monica Bang Lindberg (L)
Karin Johansson (KD)
Sonny Persson (S)
David Höglund Velasquez (V)
Ktzy sztof S winiarski ( S D)

Stellan Hedendahl, kultur och fritid
Ing-Marie Lagneus, barn och utbildning
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Utses qtl justero
Justeringens plots och lid

Underskrifl sekreterore

U nderskrifl ordf öronde

Underskritf justeronde

Christina Nilsson (KD)

w*#//
Paragrafer $$ 19-26

S

Elving

(L
son

l".e

Christina Nilsson

Sommonträde
Förvoros hos

Anslogel sötts upp
Ansloget tos ner

Underskritl

BEVIS och ANSLAG om jusleringens lillkönnogivqnde
Vänortskommitt6n 2022- I I -l 0
Kommunledningskontoret

Justerandes signatur
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Vänorlskommitt6n
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Upprop samt val av justerande
Sommqnfottning
Upprop ft)rrättas och justerare utses.

Beslut

Vänortskommitten beslutar

att utse Christina Nilsson till justerare.

Dnr KS 283886

JwteranW*ffir C*J Utdragsbestyrkande
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Prolokoll
Vönortskommitt6n

2022-11-t0

s20 Dnr KS 271133

Vänortskommitt6ns ekonomi, se sammanställning
Sommqnfoltning
Ekonornisk sammanställning har skickats ut med kallelsen. Elving Andersson och
Stellan Hedendahl informerade om ekonomin.

Alla fakturor som hör till vänortskonferens i Skien har inte bokforts ännu. Faktura for
coronaboken kommer innan årets slut. Inga resor har gjorts i samband med
ungdomsutbyten med Japan. Sammantaget pekar det på ett överskott i kommittöns
ekonomi

Beslut

Vänortskommitten beslutar

att godkäna informati onen o ch sammanställningen.
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S 2l Dnr KS 2022/00561

Bestäm ma n de av sam manträdesdagar fö r väno rts kom m itt6n
och vänortsstyrelsen tör 2023
Sqmmonfoltning
Kommunledningskontoret har tagit fram forslag till sammanträdesdagar for 2023, d,etta
har skett med hänsyn till övriga kommunala möten. Vänortskommittön foreslås
sammanträda kl. 17:00 den 16 februari, 27 apÅ1,28 september och 30 november.
Vänortsstyrelsen foreslås sammanträda kI.16:00 den 30 januari, 11 april, 11 september
och 13 november

Beslulsunderlog

Tj änsteskri v else 2022- | 0 -26

Beslul

Vänortskommitten beslutar

att godkänna ovanstående örslag.

Justgrandesr signatur Cil Utdragsbestyrkande
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s22 Dnr KS 271134

Vänorts kom m itt6ns u ngdomsutbyte
Sommonfotlning
Ing-Marie Lagneus informerade om ungdomsutbyten. Ett digitalt möte har genomörts
mellan en gymnasieklass i Uddevalla och en skolklass Okazak| När vi inte kan ha
riktiga möten är detta ett bra sätt att fortsätta att hålla kontakt med vår vänort i Japan.

På Agnebergsgymnasiet har det startat en klass i japanska. Intresset är stort bland
elevema. Nyheten om japanska klassen finns också på kommunens hemsida.

Beslut

Vänortskomrnitten beslutar

att tacka for informationen.

4 signatur 
C ( UtdragsbestyrkandeJusterandes
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S 23 Dnr KS 2022/0O2Sg

Vänortskonferen s 2022-09-21-- 2022-09-23, Skien Norge
Sommonfottning

Ett lorslag till utvärdering har skickats ut med kallelsen.
Utvärderingen kompletterades med synpunkter från kommittön.
. Information borde kommit ut tidigare från Skien.

' I bland annat Skien så får deltagare från ungdomsfullmäktige vara med när de
politiska nämnderna träffas. Det är en bra id6 som vi kan fundera på i Uddevalla.

. Det hade varit bra med ett forberedande möte for Uddevallas deltagare.

' Guidningen i Skien var mycket positivt. Några uttryckte det som att det var den
roligaste stadsvandringen firan varit med om.

' Bra mat, viktigt.
' Det var tråkigt att det inte var nägra tjänstemän med på konferensen. Det hade varit

bra fiir att kunna arbetavidare efter konferensen.
' Tyvärr hade inte inte heller deltagare varken lor ungdomar eller med kulturprojektet.

Under konferensen undertecknades det nya vänortsavtalet mellan de nordiska ländemas
representanter.

Beslutsunderlog
Vänortsavtal

Beslut

Vänortskommitten beslutar

att med tilläggen godkänna utvärderingen.
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Dnr KS 2020/00338

Eventuellt vänortsutbyte med Culver Gity USA
Sommonfottning

Stellan Hedendahl har haft flera kontakter med Culver Citys sister city komrnittö
ordftirande Lisa Saperston. Lisa Saperston ska träffa Culver City Council i november.
Inftir detta möte formulerades ett letters of intemt. Uddevalla vill fortsätta och utveckla
med kontakterna med Culver City. Vänortskommmitt6n beslutade på sitt möte i mars
att fortsätta diskussionerna, samt planera for ett beslut om vänortsavtal med Culver
City.

Brevet skickades 3 nov 2022. Vänortskommitttdn noterar att brevet skulle ha
undertecknats av ordftirande och vice ordftirande i vänortskommitt6n. I brevet står det
dessutom ordforande och vice ordftirande i kommunfullmäktige vilket inte var formellt
rätt vid den här tidpunkten.

Beslut

Vänortskommitten beslutar

att med de noteringar som finns i sammanfattningen godkänna att kontakter med Culver
City fortsätter.

signatur 
C N UtdragsbestyrkandeJusterandes7^
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s25 Dnr KS 322209

Uddevalla och Okazaki firar 55 år som vänorter 2023
Sommonfqltning
Nästa är 2023 så har Uddevalla och Okazaki varit vänorter i 55 år. Eftersom Uddevalla
har flera kontakter rned Japan kan det varabra att uppmärksamma detta på något sätt.
Frågan har lyfts i samtal med Okazaki.

North Ayrshire är en värort som vi inte har haft något utbyte med på flera år. Tidigare
har vi haft utbyte med kulturskolan och med Uddevalla folkmusikfestival. Nya
kontakter bör tas med North Ayshire for att diskutera nya gemensamma projekt.

Beslut

Vänortskommitten b eslutar

att arbeta vidare med att uppmärksamma 55 års jubileet med Okazaki samt

att ta nya kontakter med North Ayshire.

L

signatur CV Utdragsbestyrkande
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Vönorlskommitt6n
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2022-tr-10

Dnr KS 2021/00096

Nordiskt vänortssamarbete för ungdomar om att skriva en bok
om Corona/Covid 19

Sommqnfotlning
Corona boken är tryckt och ftirdig. Boken kommer att lanseras och publiceras vid
samma tidpunkt i alla nordiska länder.

Thisted, Danmark kommer att organisera detta

Beslut

Vänortskommitten beslutar

att godkäna informationen

,W" signatur 
C N Utdragsbestyrkande
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s27 Dnr 322836

Avtackning
Sommqnfotlning
Stellan Hedendahl har varit vänortsekreterare i många år. Elving Andersson tackade for
arbetet och engagemanget under den här tiden och överlämnade en blomma.
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Jugfierandes.?f signatur C N Utdragsbestyrkande


